
Referat af bestyrelsesmøde d. 21. september 2012  

 

 

Til stede var: Eva, Kjeld, Svend-Erik, Peter og Gerd 

Ingen afbud 

 

Dagsorden: 

 

Diskussion af brev fra Kystdirektoratet.  

 

Kystdirektoratet er via Kommunen blevet orienteret om, at der ligger depotsten på stranden. Flere 

medlemmer har undret sig over de bølgebryderlignende sten. 

KD forlænger stenene fjernet inden 1.december 2012.  

 

Mulighederne for udnyttelse af stenene diskuteres. Den tidligere løsning med renovering som 

tidligere kan ikke komme på tale, da vi ikke har mandat til det. I stedet kan de muligvis bruges til at 

rette op på bølgebrydere og høfder. 

 

Gerd tilbyder at kontakte kommune og KD og høre, om vi kan udskyde fjernelsen af stenene, til 

nabolaget skal have maskiner på stranden. Herefter skal næste skridt planlægges sammen med Erik 

B.  

 

Gerd 

Referent 

 

 

 

Efterfølgende er der aftalt besigtigelse af kystsikringen af KD d. 2.10.  

 


